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PREGÀRIA DAVANT EL PESSEBRE 
La llum de Nadal ens crida també a nosaltres,  

Jesús, germà, fill de Maria, fill de Déu.  

Ens crida com va cridar aquells pastors desconcertats,  

i com va cridar els mags  

per fer-los emprendre aquell llarg camí. 

Perquè a Betlem, en la teva carn tan feble, en el teu rostre d'infant  

que encara no ha après a mirar el món,  

nosaltres hi veiem tot l'amor de Déu.  

En la teva carn, hi ha aquell amor, aquella tendresa,  

aquella esperança confiada que només Déu és capaç de donar. 

En la teva carn, Déu s'ha fet un dels nostres,  

i això és la cosa més gran  

que ningú no hagués pogut arribar mai a somiar.  

Mirant-te aquí, ajagut al pessebre,  

acompanyat de l'estimació de Maria i Josep,  

volem posar a les teves mans les nostres il·lusions  

i les nostres pors, el nostre desig de fidelitat i també el nostre mal. 

I volem posar-hi el món sencer: els qui més estimem  

i els qui no coneixem, els de prop i els de lluny; i sobretot, els qui més pateixen.  

Jesús, germà fill de Maria, fill de Déu,  escalfa'ns amb la claror del teu amor,  

escalfa el món sencer amb la claror del teu amor. 

“La meva petita esperança és aquella que 

cada matí ens dona el bon dia. La meva 

petita esperança és aquella que diu bon 

dia al pobre i l’orfe. La meva petita espe-

rança és la que s’adorm cada vespre al 

seu llit d’infant, després d’haver fet bé la 

seva pregària, i que cada matí es desper-

ta i es lleva i fa la seva pregària amb un 

esguard nou.” (Charles Péguy ) 

“Tothom espera. Al cor de tota persona hi ha l’espe-

rança com a desig i espera del bé, fins i tot ignorant el 

que el demà portarà. Tot i això, la imprevisibilitat 

del futur fa sorgir sentiments sovint contraposats: de 

la confiança a la por, de la serenitat al desànim, de la 

certesa al dubte. Trobem amb freqüència persones 

desanimades, que miren el futur amb pessimisme, 

com si res no pogués oferir-los felicitat.” 

(Papa Francesc, en anunciar el Jubileu de l’any 2025 ) 
 

Que durant aquest any, tot just començat, contagiem 

esperança allà on ens trobem. I que la sapiguem viure 

i encomanar al llarg de la nostra vida. Perquè, com a 

seguidors de Jesús, estem cridats a ser signes d’espe-

rança enmig del nostre món. 






